

東華三院馬振玉紀念中學
家長教師會會員通訊(09/22-23)
「替代家長校董選舉結果」

敬啟者：

本校二零二三至二零二五年度替代家長校董選舉提名期已於五月五日(星期五)結束。由於提名期內只收到楊秀玉女士(2C班林謙同學及3C班林寶同學之家長)的一份有效選舉提名，根據教育局「家長校董選舉指引」，候選人楊秀玉女士即成為唯一候選人並自動當選成為候任替代家長校董。

如對上述內容有任何查詢，請致電 2443 9833 與選舉主任陳凱芝副校長聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學家長教師會主席徐佩瑜謹啟



(副主席陳凱芝副校長代行)

二零二三年五月十一日

✂

東華三院馬振玉紀念中學
家長教師會會員通訊(09/22-23)
「替代家長校董選舉結果」

班號: _____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告內容。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署： _____

家長姓名： _____

二零二三年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Parent-Teacher Association Newsletter (09/22-23)
Result of the Election of the Alternate Parent Manager

11th May 2023

Dear Parents

The nomination period of the alternate parent manager election ended on 5th May 2023 (Friday). Since we only received one valid nomination from Ms. Yeung Suk Yuk, according to the Parent Manager Election Guidelines issued by the Education Bureau, Ms. Yeung Suk Yuk shall be nominated uncontested to fill the vacancy.

Please feel free to contact the Returning Officer, Ms. Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'Chan Hoi Chi', written in a cursive style.

Chan Hoi Chi
(For Chairperson of the PTA)

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.